

**FORM OF REQUEST FOR BAPTISM  
TO BE COMPLETED FOR PARISH  
RECORDS**

Surname.....  
 Child's First Name: .....  
 Child's Christian Name: .....  
 Place of Birth: .....  
 Date of Birth: ...../...../.....  
 Father's Name in Full: .....  
 Father's Date of Birth: ...../...../.....  
 Father's Religion: .....  
 Mother's Name in Full: .....  
 Mother's Date of Birth: ...../...../.....  
 Mother's Religion: .....  
 Date of Marriage: ...../...../.....  
 Church of Marriage: .....  
 Place of Marriage: .....  
 Family Address: No.....  
 Street.....City.....  
 Phone No: Home.....  
 Mobile.....  
 Date of Baptism: ...../...../.....  
 Godparent's Name in Full: .....  
 Godparent's Religion: .....  
 Godparent's Date of Birth: .../.../...

**GENERAL NOTES &  
CHURCH POLICIES FOR  
THE BAPTISM OF CHILDREN**

**NOTIFICATION OF BAPTISM**

Please fill out the enclosed form and to be returned back to the Parish Office at least four weeks prior to the probable date of Baptism. It is always recommended to baptise the infants as early as possible, and not delay the baptism for several months.

**DAY & TIME**

Baptisms are celebrated every 1<sup>st</sup> Sunday of each month, at 2.00 pm. In South Auckland and another area by prior arrangement with PP. You should arrive at the church (10-15) minutes earlier.

**GODPARENTS**

Only one Godparent is necessary, male or female, The Godparent must be a practicing Catholic who has attained the minimum age of 16 Years.

**ATTENDING THE CELEBRATION**

You and all of your guests are warmly invited to participate in the ceremony in the spirit of prayer, and are asked to observe the due reverence and complete silence throughout the time you are in the Church. You are not permitted to throw sweets or any other items in the church ground, unless you make sure it is to be collected afterwards.

**OFFERING**

With respect to religious services at St. Addai Chaldean Catholic Church, there is no prescribed fee, but it is customary that an offering is made, and this would be appreciated. As a guide, it is suggested that a donation on the occasion of a religious service.

**CHECKLIST**

On the day, you will need to bring along these items:

- 1- Baptismal Garland preferably the one from your Marriage Ceremony, alternatively, you may arrange for a special one to be made for your child.
- 2- A Cross and chain to give your child.
- 3- A towel to wipe the child's head after baptism.
- 4- Dress the child with baptismal gown at home.

**TO BE SIGNED BY BOTH PARENTS**

We the parents of ..... wish to share our Catholic Faith with our child and request that he/she receives the Holy Sacraments of Baptism and Confirmation.

We, personally believe in all of that Christ taught us, and wish to pass onto our child the JOY and HOPE of this TRUE FAITH. We understand how Almighty God holds us responsible for the **Catholic Christian Upbringing** of our baptized child.

We acknowledge how the child's first school is our home, where we'll be his/her first teachers, and consequently, we shall endeavour to set the pattern of the Catholic Living. We acknowledge in particular our duty to promote family prayer, and to be **faithful to the Sunday Mass.**

We are aware that our child must be prepared in the due time to receive other sacraments; **Penance** and **Communion**. We realize how sacrifices will be asked of us to give our Baptized child a continuing good Christian Formation. And so we Pray to God that, we may be able to be his/her best teachers, bearing witness to the faith by all that we say and do, in Christ Jesus our Lord, Amen . Signed by both parents

Father..... Mother .....  
 Date ...../...../.....

Baptized at St. Addai Chaldean Catholic Church  
505 Great South Rd., Papatoetoe, Auckland

On (Date)...../...../.....  
Priest's Name .....

Offering Received \$.....



#### THE CHALDEAN CATHOLIC CHURCH

Parish of St. Addai the Apostle  
41 Buckingham Crescent, Papatoetoe  
Auckland, New Zealand.  
**Telephone: (09) 277-9572**  
**Facsimile: (09) 277-9573**  
**Mobile: 021 243 55 22**  
E-Mail: [chaldeannz@hotmail.com](mailto:chaldeannz@hotmail.com)

### تعهد الوالدين

نحن الموقعين أدناه والذي الطفل .....  
نطلب أن ينل طفلنا سرّي المعمودية والميرون (التثبيت) كي  
ينتمي الى شركة الايمان في جسد المسيح السري.  
نقرّ ونؤمن بثبات بجميع ما تعلمنا كنيستنا الكاثوليكية ، ونتمنى ان  
يبلغ طفلنا السعادة والرجاء بالخلص الابدي التابع من هذا الايمان  
الحق.

نقرّ أمام الله والكنيسة ، المسؤولية الكبيرة التي يضعها الله في  
أعناقنا نحو طفلنا هذا ، ونتعهد بأن نبذل قصارى جهدنا لتنشئته  
على الالتزام بتعاليم الكنيسة الكاثوليكية وممارسة الواجبات  
المسيحية بالايمان والاعمال.

نقرّ بأن العائلة هي مدرسة الطفل الاولى ، ونتعهد بأن نسعى  
صادقين كي نكون أول من يوجهه في طريق الايمان وعمل الخير  
بأذنين جهندا دوماً كي نكون مثلاً صالحاً وقدوة حسنة له/لها  
خاصة بسيرتنا المسيحية اللائقة.

نقرّ بولجبنا المسيحي في تنمية وتشجيع روح الصلاة في العائلة  
كي يتزعرع وينشأ طفلنا عليها ولا سيما الالتزام بواجب حضور  
القداس في أيام الاحاد والاعياد ، وندرك واجبنا الاساسي في تهيئة  
هذا الطفل وإعداده عندما يحين الاوان لقبول باقي أسرار الكنيسة  
بالخصوص سرّي التوبة والقران المقدس (التناول الاول).

نحن نعلم بأن تضحيات كبيرة يطلب منا القيام بها في سبيل ايماننا  
الذي نريد ايصاله إلى طفلنا المزمع تعميده لكي نوفر له تربية  
مسيحية وتنشئة إيمانية متواصلة ، ولهذا فإننا نطلب العون من الله  
ابينا ، ومن إبنه ربنا ومخلصنا يسوع المسيح ، كي نتمكن أن  
نكون خير معلمين له ، ونشهد لهذا الايمان بمسيرتنا وأقولنا  
وأعمالنا وليسندنا الرب ويقوينا لنتمكن من تكميل هذا الواجب  
والوفاء بهذا العهد . آمين

توقيع الاب: .....

توقيع الام: .....

التاريخ: .....

### التعليمات الكنسية حول تعميده الاطفال

#### في كنيسة مار أدّي الرسول

**طلب المعمودية :** الرجاء ملء قسيمة المعلومات الموجودة طياً وإعادتها  
الى مكتب الرعية بما لا يقل عن اربعة اسابيع قبل موعد التعميد ومن  
المستحسن تعميده الطفل مبكراً وعدم إرجاء ذلك لأي سبب كان الى عدة  
أشهر .

**يوم وساعة التعميد :** يحتفل بسر المعمودية في الاحد الاول من الشهر في  
جنوب أوكلاند في تمام الساعة 2.00 بعد الظهر وباقي المناطق بالاتفاق مع  
كاهن الرعية مسبقاً ، وينبغي الحضور الى الكنيسة بما لا يقل عن 10-15  
دقيقة قبل وقت العمد .

**القريب ( الإشبين) :** يكفي للمعتمد قريب واحد فقط ذكراً كان أم أنثى ، وقد  
أكمل سن السادسة عشر من العمر

**المشاركة في الاحتفال:** الكنيسة تدعوكم ، الاهل والاقارب والضيوف الى  
المشاركة بالرتبة بروح الصلاة وإلى مراعاة الوفاق والهدوء التام طيلة وقت  
وجودكم في بيت الله ، ونطلب منكم عدم رمي الحلويات ( الجكليت) وغيرها  
في داخل وخارج الكنيسة إلا بضمان جمع البقايا مباشرة.

**التقدمة :** فيما يخص الخدمات الكنسية في رعيتنا ليس لها أجور تتقاضاها  
الكنيسة مقابل هذه الخدمات لانها لا تتّمّن " مجاناً أخذتم مجاناً تعطوا" غير  
أنه وقد جرت العادة ان يتم تقديم عطية للكنيسة ، تمكنها من مواصلة  
رسالتها والمساهمة في نظام معيشة الكاهن .

#### قائمة المتطلبات :

في يوم التعميد يطلب منكم إحضار الامور التالية:

- 1- منشفة (خاولي) لتنشيف رأس الطفل بعد العمد
- 2- إكليل المعمودية ويفضل ان يكون إكليل زواج الوالدين أو إعداد إكليل خاص لتعميد الطفل يحتفظ به للذكرى
- 3- صليب يزين به الطفل اثناء الرتبة
- 4- ينبغي تلبس الطفل ثوب المعمودية في البيت